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Bijdrage van de OPR aan de Trimesterrapportage september t/m december 2024. 

 

De OPR heeft in de periode september t/m december tweemaal vergaderd en op 15 oktober 

deelgenomen aan een gezamenlijke bijeenkomst met RvT en Deelnemersraad. Aansluitend vond het 

overleg tussen OPR en RvT plaats. 

  

Op 10 oktober werd een interne startvergadering gehouden, waarin de Medezeggenschapsstatuten 

en het Medezeggenschapsreglement met de versiedatum 09-10-2024 vastgesteld werden. Daarnaast 

werden het Huishoudelijk Reglement 241010 incl. Rooster van Aan- en Aftreden, het Jaarplan 2024-

2025 en de Trimesterrapportage januari-juli vastgesteld, werden werkafspraken doorgenomen en 

werd de gezamenlijke bijeenkomst met de Raad van Toezicht voorbereid. 

Vanuit de professionaliseringsbijeenkomst in juni was een verslag met aandachtspunten opgesteld 

welke doorgenomen werd. Afgesproken werd om de onderwerpen te verdelen over het schooljaar 

en ze in de jaarkalender op te nemen. 

De inzet op het werven van nieuwe leden, het knelpunt in het faciliteren van de personeelsgeleding 

en het verdelen van aandachtsvelden over de leden van de OPR zijn besproken, maar deze punten 

zijn nog niet afgerond. 

Vanuit de OPR zal mevr. Birgit Hakemulder deelnemen aan de BAC (benoemingsadviescommissie) 

nieuw lid Raad van Toezicht. 

Mevr. Jolanda Willemsen verzorgde in het tweede deel van de vergadering een toelichting op de 

website en een introductie in de werkwijze van de digitale werkomgeving (Community) zodat alle 

OPR-leden voldoende voorbereid aan een nieuwe medezeggenschapsjaar konden beginnen. 

 

Op 15 oktober namen een aantal leden van de OPR deel aan een dialoogsessie met de 

Deelnemersraad en de Raad van Toezicht. Ouders belichtten vanuit hun perspectief het 

samenwerkingsverband en het oudersteunpunt. Aansluitend vond het overleg OPR-RvT plaats, 

waarbij de OPR de volgende punten inbracht: 

• Hoe ziet de RvT het proces op het nieuwe ondersteuningsplan? 

• Waar hebben wij geleerd vanuit het vorige proces/ oplevering en wordt verbeterd in het 

ondersteuningsplan (n.a.v. addendum vanuit de Inspectie)? 

• Hoe kijkt de RvT naar de omvang en geleding in de OPR en zien zij daar nog mogelijkheden om de 

OPR aantrekkelijker/ toegankelijker te maken? Denk hierbij ook aan het loslaten van de verdeling 

over het aantal schoolbesturen heen etc. 

De leden van de OPR hebben het gesprek met de Raad van Toezicht positief ervaren, de sfeer werd 

omschreven als open en men voelde zich gehoord. 

 



  
De tweede OPR-vergadering van het schooljaar was op 25 november. Mevr. Saskia de Vocht werd als 

kandidaat-lid namens de personeelsgeleding welkom geheten en dhr. Mike Luten voegde zich bij de 

Financiële Commissie van de OPR. 

In de interne vergadering werd het voorstel om de vergaderingen op kalenderjaar te ordenen, 

overgenomen. Vanaf januari 2025 start de nieuwe nummering. 

Directeur-bestuurder mevr. Janneke Oosterman verzorgde een toelichting op de conceptstukken 

Jaarplan 2025 en Begroting 2025, de Tussenevaluatie Jaarplan 2024 werd ter informatie aangeboden, 

het proces en tijdspad totstandkoming nieuw OSP werd besproken en er is gesproken over het 

knelpunt in de facilitering van de personeelsgeleding. Gezamenlijk is teruggeblikt op de bijeenkomst 

DR-RvT-OPR d.d. 15-10-2024. 
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